



# JABATAN KERJA RAYA

## KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa kepada Kontraktor-kontraktor yang mendaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)/PUKONSA/UPKJ/Kementerian Kewangan dalam Grad, Kategori dan Pengkhususan dan Jenis Pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut:-

Pejabat yang Memanggil Tawaran	Tajuk Projek	Taraf/Jenis Syarikat*	Grad, Kategori & Pengkhususan	Tempat & Tarikh Dokumen Dijual	Harga Dokumen & Bayaran atas Nama	Tempat, Tarikh & Waktu Tender Tutup
JKR NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS	<b>PROJEK PENYENGGARAAN DAN BAIK PULIH PERKAMPUNGAN BUDAYA TERACHI KUALA PILAH, NEGERI SEMBILAN</b>  No. Tender : <b>JKR/DT/N/003/2022</b>	<b>TENDER TERBUKA</b>  (Khas Bumiputera)  T1	<b>Grad : G4</b> <b>Kategori : B</b> <b>Pengkhususan : B04</b>  <b>Berdaftar dengan CIDB, SPKK &amp; PKK</b>	Bahagian Kontrak dan Ukur Bahan, JKR Negeri Sembilan Darul Khusus, Tkt. 2, Blok B, Wisma Negeri, 70990 Seremban, Negeri Sembilan Darul Khusus.  Tarikh: <b>21 Februari 2022</b>  hingga  <b>7 Mac 2022</b>  <b>Waktu: 8.30 pagi - 5.00 petang</b>	Harga Dokumen: <b>RM 730.00</b>  Bayaran Atas Nama: <b>BENDAHARI NEGERI NS - Akaun Terimaan</b>  <b>CIMB 800443398</b> <b>Ref 1 : JKRNS</b> <b>Ref 2 : Nama Syarikat</b>  Bayaran secara perbankan internet sahaja	Bahagian Kontrak dan Ukur Bahan, JKR Negeri Sembilan Darul Khusus, Tkt. 2, Blok B, Wisma Negeri, 70990 Seremban, Negeri Sembilan Darul Khusus.  Tarikh Tutup Tender: <b>14 Mac 2022</b>  Waktu Tutup Tender: <b>5.00 Petang</b>
<b>Taklimat tender dan lawatan tapak akan diadakan di Kampung Budaya Terachi, Kuala Pilah, Negeri Sembilan pada tarikh 18 Februari 2022 dan jam 10.30 pagi</b> <b>Petender WAJIB MENDAFTAR di Google Form BORANG SARINGAN WAJIB di pautan <a href="https://ikrns.ns.gov.my/tender-sebutharga2/kenyataan-tawaran-tender">https://ikrns.ns.gov.my/tender-sebutharga2/kenyataan-tawaran-tender</a></b> <b>bermula dari 4 Februari 2022 jam 8.30 pagi sehingga 10 Februari 2022 sebelum jam 11.59 malam.</b>						

Hanya petender yang telah memenuhi syarat-syarat yang ditetapkan dan melepasi saringan layak menyertai lawatan tapak atau sesi taklimat tender. Kontraktor/syarikat tidak boleh mewakili pegawai selain daripada penama dalam sijil ASAL Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) serta Sijil Taraf Bumiputera yang dikeluarkan oleh Bahagian Pembangunan Kontraktor dan Usahawan atau PUKONSA atau UPKJ.

Dokumen tender hanya akan dikeluarkan kepada penama yang tercatat di dalam sijil atau wakil kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini, wakil kontraktor dikehendaki membawa SURAT WAKIL dan sijil ASAL PPK, SPKK, Taraf Bumiputera atau PUKONSA atau UPKJ berserta SATU SALINAN sijil-sijil tersebut.

Dokumen Tender boleh dikemukakan secara serahan tangan/kurier dengan mematuhi Prosedur Operasi Piawai (SOP) yang disediakan di dalam Arahan Kepada Petender sebelum atau pada 5.00 petang 14 Mac 2022. Segala urusan petender sama ada secara serahan tangan ataupun menggunakan syarikat perkhidmatan kurier hendaklah sentiasa mematuhi Prosedur Operasi Piawai (Standard Operating Procedure - SOP) Perintah Kawalan Pergerakan pada sepanjang masa.

Dokumen Meja Tender boleh disemak di pejabat tempat dokumen tender dijual semasa waktu pejabat.

Petender dinasihatkan supaya merujuk iklan dari masa ke masa sepanjang tempoh PKP dilaksanakan jika terdapat perubahan atau ralat terkini.

\* Jenis Syarikat Tempatan :

T1 – Syarikat 100% milik tempatan.

A1 – Syarikat 100% milik tempatan **ATAU** syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL yang mempunyai pegangan ekuiti asing tidak melebihi 30% dan ahli Lembaga Pengarah, pengurusan dan pekerja adalah 100% warganegara.

A2 – Syarikat 100% milik tempatan **ATAU** syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL **ATAU** Syarikat Usahasama yang diperbadankan di Malaysia yang mempunyai pegangan ekuiti asing tidak melebihi 49% dan majoriti ahli Lembaga Pengarah, pengurusan dan pekerja adalah warganegara.